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                                                             Milý BellAmos! 

Sme Eva a Jozef Pustayovci a sme skutočne radi, 
že naša dcéra Sabinka s úspechom navštevuje už 
piaty ročník Súkromnej základnej školy BellAmos. 
Keď sa blížila doba nástupu našej Sabinky do prvej 
triedy, začali sme robiť taký malý „brainstorming“ 
martinských základných škôl. Dali sme si niekoľko 
bodov, ktoré boli pre nás dôležité. 
 
1. počet detí v triede 
2. úroveň školy 
3. mimoškolská činnosť 
4. inakosť 
5. referencie 
6. kvalita 
 
Musíme povedať, že z našej hodnotiacej tabuľky 
nám celkom jednoznačne vyšla jediná možnosť – 
BellAmos.  

 
A päť úspešných rokov našej Sabinky to úplne potvrdilo. Úplne úžasná vec je 15 detí 
v prvej triede a jedna pani učiteľka prvé štyri roky.  
Ešte aj v piatej triede deti často a rady spomínajú na svoju pani učiteľku Ivku Guráňovú. 
O tom, že sa deťom dostatočne venovala v škole, svedčilo aj to, že Sabinke sme pri písaní 
domácich úloh museli venovať minimum času, väčšinou ich zvládala úplne samostatne.  
 
Inakosť školy sa prejavila nielen v množstve záujmových krúžkov, ale aj v spôsobe vyučo?
vania, keď deti nesedia iba v triede, ale za poznaním často vyrážajú do prírody, mesta, 
knižnice, kina či divadla, čo veľmi pozitívne vplýva na ich vedomostný obzor.  
 
Korunou inakosti je pasovanie prváčikov a rozprávkové triedy, čo je v Martine jedinečné. 
O tom, že škola kráča s dobou, dokumentuje aj webová stránka školy. Dozviete sa tu nielen 
prospech detí, ale aj všetky potrebné a užitočné informácie o škole – je na vysokej úrovni. 
Veľmi oceňujeme aj účasť rodičov na živote školy. Napríklad pre mňa úspešné vyrezávanie 
halloweenskych tekvíc, pre manželku príprava perfektných vianočných trhov. 
 
Čo dodať na záver? Snáď iba to, že všetky referencie, ktoré sme mali pred prvou triedou, 
sa plne potvrdili a aj my ich budeme radi pozitívne šíriť ďalej. A aj keď v súčasnosti na deti 
piatej triedy číhajú osemročné gymnáziá, naša Sabinka bude určite absolventkou Súkromnej 
základnej školy BellAmos.  
 
Takže, milý BellAmos, do ďalších úspešných rokov Ti prajeme veľa šikovných detí.                

  
 Eva a Jozef Pustayovci, rodičia Sabinky z 5. S 

 

Naši ôsmaci sa opäť so svojimi výsledkami z matematiky a fyziky dostali medzi 25% 
najúspešnejších škôl... 

A naši piataci dosiahli nádherné výsledky v T?2016 ? v matematike 70,3% (8% nad celo?
slovenským priemerom, 62,3%) a v slovenskom jazyku 76,4% (13% nad celoslovenským 

priemerom, 63,1%). 

ĎAKUJEME. 

 

Foto:  archív rodiny Pustayovej 
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Zábavná fyzika štvrtákov 
Pani učiteľka zorganizovala pre svojich štvrtákov zaujímavé stretnutia s pánom profesorom 
Šabom na Gymnáziu V. P. Tótha v Martine. Zvedaví ste, čoho sa týkali? Hovorí vám niečo 
magnetická a gravitačná sila, vesmír, jednoduché stroje, elektrická energia? ☺ Sú to 
tematické okruhy, o ktorých sme sa v prírodovede chceli viac dozvedieť. To sa nám vďaka 
praktickým ukážkam podarilo zvládnuť hravou formou s pánom profesorom.  

pani učiteľka Martuška Smirnovová 
 
 

 

Milí bellamosáci! 
Mesiace nám ubiehajú a my sme sa dostali do polovice ďalšieho školského roku. Prichádza 
čas vysvedčenia a zhodnotenie našej polročnej práce. Musím priznať, som naozaj šťastná, že 
na našej škole to nie je len o známke ako číslici a ohodnotenie žiakov môžeme urobiť aj 
slovne. Myslím, že nemusím viac okolo toho rozprávať, pretože ilustrácia pod článkom 
vysvetľuje moje dôvody. ☺ 
Myslíte, že by sa dalo hodnotiť týmto spôsobom? Určite nie! Neexistuje asi spravodlivý  
meter známky, ktorou by sme mohli vyjadriť kvalitu každého nášho žiaka.  
Heslo našej školy znie: “Každý z nás je v niečom najlepší.“   
Každý z nás má niečo, v čom sa dokáže cítiť ako ryba vo vode. Ak chceme, aby sa naše deti 
cítili vo svojom živote práve tak, (ako ryba vo vode, či opica pri lezení na strom, či...) 
pomôžme im nájsť a rozvíjať to, z čoho by v školskom ponímaní boli jednotkári.  Poukážme 
na ich prednosti a vyzdvihnime ich v tom, v čom vynikajú. Podporíme tak ich sebadôveru 
a nie je nič krajšie, ako povzbudenie a ocenenie od rodiča!  
Oceňujme naše deti nielen na základe známky a v deň vysvedčenia. Hovorme našim deťom 
každý deň, v čom sú výnimočné a vybudujme v nich pocit sebadôvery nielen, keď majú 
v ruke vysvedčenie. Známka je celková hodnota našej práce a cesta ku všetkým vedomostiam. 
Niekedy sa to však nedá vyjadriť len číslom. Práve vtedy dobre padnú povzbudzujúce slová 
od vyučujúceho, ale aj od rodiča. A to je ďalší dôvod, prečo uznávam slovné hodnotenie. ☺ 
(Mimochodom, pýtali si aj dospeláci hodnotenie od našich detí?) 
Hodnota známky je pre každého iná a ich hodnotu si určujeme len my sami. Je na každom 
žiakovi, ako vyhodnotí svoju prácu. Či si povie, že dvojka bola postačujúca alebo ju zoberie 
ako výzvu a v ďalších mesiacoch popracuje na zlepšení.   

Vaša špeciálna pedagogička Mgr. Darina Mojšová 
 

    Vyrobili sme elektrický obvod         Takto funguje naklonená rovina 

         Gravitácia – prejde pohybujúci sa              Magnetická sila 
                        balón kruhom?   
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Z truhlice prastarej matere 
December už prevzal svoju vládu a spolu s našimi prvákmi sme navštívili CVČ Kamarát. 
Chcete vidieť prečo? Deti z DFS Turiec si pre nás pripravili vianočné zvyky a tradície. 
Trasenie plotov bol prvý zo zvykov, ktoré mám priblížili. Plote, plote, trasiem ťa... Na 
Ondreja dievčence chodievali triasť ploty, aby si „pričarovali" svojho vyvoleného. Nebol 
to však jediný druh „čarovania“. Veď v tento deň boli aj zbierať polienka, či počúvali 
z ktorého dvora im zašteká pes. Ondrej bol totiž jedným zo stridžích dní. Môžem našich 
prvákov pochváliť, ako sa zapájali do rozhovoru o zime a jej zvykoch. Prekvapením boli 
Lucie, ktoré povymetali všetky kúty. A odohnali tak všetko zlé, nielen z príbytkov, ale aj 
od ľudí. Zaujímavosťou aj pre deti bol Mikuláš. Dozvedeli sa, ako to bolo dávno. Ako 
deti dostali len maličkosť (jabĺčko, oriešok,...), ktorá ich veľmi potešila. Na záver sme 
zistili, čo a prečo patrilo na vianočný stôl. A ako deti koledovali popod okná. Ďakujeme 
deťom zo súboru za krásny výchovný koncert. 

pani učiteľka Zuzka Dejčíková  
 

Vianočné tvorenie 
Piatok ako každý iný. Povedal by si obyčajný človek. Pre našich budúcich rytierov to 
však nebolo tak. Veď sme ich pasovali za rytierov pera a aby to nebolo také jednoduché, 
čakalo ich aj vianočné tvorenie. Potešilo nás, že sa ku nám pridali aj naše mamičky. 
Spoločnými silami sme sa zoznamovali s rôznymi technikami. Bolo príjemné sledovať, 
ako sa deti zapájali do tvorivej činnosti. Vyrábali ozdobné sviečky, drôtené hviezdy, 
sklené svietniky, ponožkových snehuliakov a zdobili medovníčky. V príjemnej sviatočnej 
atmosfére sme sa pripravovali na vianočné trhy. Prváci sa už nevedeli dočkať, kedy budú 
predávať to svoje. Prekonali aj potrebu zobrať si to, čo vyrobili domov. Za čo som na 
nich samozrejme veľmi pyšná. A aká bola ich radosť, keď predali to, čo vlastnoručne 
vyrobili. Veľká vďaka mamičkám za ich spoločnosť a tvorivého vianočného ducha. 

pani učiteľka Zuzka Dejčíková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

Autorka fotografie: Mgr. Zuzana Dejčíková 
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Hello... January is a new month in a new year. Time to start a new chapter of life. Let's 
be better people this year, and help everyone who needs it. We all go to school and learn 
new things every single day, but there is one question I have for you... What are we for..? 

 
What are we for? 

Owls are for watching, 
Dogs are for taking care of us, 

Monkeys are for making us laugh, 
When we feel down, 

Blue birds are for gossiping about us, 
Cats are for us to cuddle with, 
As long as they don't scratch, 

Insects are for helping us find a way, 
As long as they aren't scary, 

Giraffes are for helping to understand the world from a different perspective, 
Elephants are for crushing up, 
Grandma's delicious cookies, 

Unicorns help us dream, 
Bears are for warm hugs, 

Crickets are for helping to stay awake in the summer, 
Hamsters get us lost, 

But discover cool places, 
Monsters are for talking to before bed, 

Wolves are for telling the truth, 
Fairies are for making girls dreams come true, 

Superheroes are for showing boys,  
The impossible is possible, 

Trees are for helping us breathe, 
Cars are for making us lazy, 

Homes are for you to feel safe, 
But, 

What are we for? 
 
 

We aren't animals or fantasy creatures (but fairies,unicorns and good monsters are real) 
but we must be for something... Try thinking about it and tell me when you find out the 

answer... 
 
 
 

Emka Dawelbeitová, 7. S 
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Ideme my z Betlehema 

Tesne pred Vianocami sme sa stretli. Kto? No predsa prváci z oboch tried. Dlhé dva 
mesiace sme pripravovali malé prekvapenie pre rodičov a starých rodičov. Nikto doma 
nič neprezradil, aby nebolo prekvapenie odhalené a prípravy boli v plnom prúde. 
Nezabudnúť správne oblečenie, účes, všetky rekvizity a besiedka mohla začať. Veď 
príprava bola dôsledná. Nadšenie a pokoj, ktorý sa zračil v tvárach rodičov, bol na 
nezaplatenie. Každý s úžasom sledoval, čo všetko sa tie naše deti naučili. Zapamätať si 
štrnásť úplne nových kolied, ktoré vôbec neboli také známe a k tomu veršíky, ktoré nám 
priblížili betlehemský príbeh alebo tie, ktoré nám priblížili, čo všetko nesmelo chýbať na 
vianočnom stole a prečo. Po besiedke, ktorú deti s prehľadom zvládli, som počula zo 
strany rodičov, či starkých postrehy. Aj u nás sa tak večeralo. Alebo, teraz už vieme prečo 
sme to tak pri večeri robievali. Teší ma, že sme si v tomto našom uponáhľanom svete 
našli čas aj na niečo iné. Niečo, čo nám s radosťou a úprimným srdiečkom, so zmyslom 
pre humor, deťom takým blízkym, predviedli. Od nás si zaslúžia veľké ďakujeme. 

pani učiteľka Zuzka Dejčíková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Autor fotografií: ocko Ninky Záborskej 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Sladká matematika 
or matika bellamosákov 

 
Správna odpoveď na úlohu z predchádzajúceho kola je: 
Majka vyrobila 35 hviezdičiek. 
Túto úlohu správne a dokonca aj pekne graficky vyriešila: 
Emka Dawelbeitová zo 7. S.   
Tomuto múdremu a šikovnému dievčatku srdečne blahoželáme a ako býva dobrým 
zvykom v Sladkej matematike, aj sladko odmeňujeme. 
 

Zadanie príkladu: 
 

Myslíme si číslo. 
Odoberte z neho jeho tretinu a ešte aj jeho štvrtinu a zostane 8. 

Aké číslo si myslíme? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Odpoveď na príklad,  napísanú na lístočku aj so svojím menom, odovzdaj pani učiteľke 

matematiky Majke Debnárovej, kdekoľvek ju stretneš do 15. februára 2017. 
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�ianočné tvorivé dielne u druháčikov 

Aj u druháčikov to vianočne voňalo tesne pred Vianocami. Deti spolu s pani učiteľkou 
Majkou a rodičmi našich druháčikov pripravili tvorivé vianočné dielne, kde s deťmi 
vyrábali krásne vianočné darčeky. Všetci sme spoločne zažili krásne chvíle a chcem sa 
veľmi pekne poďakovať všetkým rodičom, že si našli čas, prišli medzi nás a vytvárali s 
nami nielen krásne veci, ale i čarovnú vianočnú náladu a pohodu. Takisto ďakujeme za 
veľa pekného prineseného materiálu, z ktorého si deti mohli vyrobiť naozaj krásne 
výrobky. Ďakujeme! 

pani učiteľka Majka Mažáriová 
 

Ráno sme varili punč. Prišlo tam veľa rodičov. Vyrábali sme malých snehuliakov, aj 
veľkých snehuliakov, medové výrobky, pohľadnice a kopec iných zaujímavých vecí. 

Miška L., Štěpán H., Šimon M. 
 
Vyrábali sme rôzne veci. Bolo to super. Ozdobovali sme perníky. Lety si vyrobila sviečky 
z pomarančov. Peťko si vyrobil snehuliaka. Tešilo nás, že prišli rodičia. Bavilo nás to. 

 Peťo Ž. 
 
Najprv sme si uvarili punč. Veľmi voňal. Keď prišli rodičia, tak sa zložili. Vyrábali sme 
vatových snehuliakov, malých aj veľkých, ovocné svietniky a všelijaké ozdoby. Keď sme 
dorobili, stále som pil punč.                                                                                    Peťo G. 
 
Vyrábali sme snehuliakov, škatuľky, pohľadnice a medové ozdôbky. Najrýchlejšie sa 
predali svietniky. Robili sme punč. Vyrábali sme šišky z polystyrénu a z krúžkov.   

Alicka F. a Saška Š. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Autorka fotografie: Mgr. Majka Mažáriová 

BellAmosáci neuznávajú závislosti... 
Na hodinách etickej výchovy sa so svojimi žiakmi zaoberám nielen pravidlami slušného 
správania a komunikáciou, ale aj témami, ktoré sa zaoberajú zdravým spôsobom života. 
Naši žiaci si veľmi dobre uvedomujú, že rôzne druhy závislostí sú skrytým 
nebezpečenstvom pre človeka. Preto dali jasne najavo, aký majú na to názor. Odsúdili 
alkohol, drogy, fajčenie, hry...                                          pani učiteľka Janka Muchová 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Usadil sa chlapec s rodinou, 
pýšil sa veľkou novinou. 
Cigaretu si do úst strčil, 

svoje telo tým mučil.  
 

Ľuďom okolo to vadilo, 
ale k jeho štýlu to ladilo. 

Z práce odišiel, 
s manželkou sa rozišiel. 

 

Spojil sa so zlou skupinou, 
vandalizmus sa stal jeho rutinou. 

Kašeľ ho mučil, 
hoci sa v škole o tom učil.  

 
V nemocnici leží s rakovinou, 

život si zničil takou pakovinou. 
Cigarety ho dostali 

a do hrobu ho poslali. 
 

Jakub Dávid Šutovský, 8. S 
Fajčiar 
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Knižná burza 
Aj ja som sa zúčastnila na Knižnej burze v Slovenskom národnom múzeu v Martine. 
Predávali sme rôzne knižky a ceny boli asi najlacnejšie v celej budove. Ale aj keď sme mali 
lacné tie knihy, tak sme vyzbierali okolo 60€ dohromady. Peniaze šli na obnovu botanickej 
záhrady pri múzeu. Ja som tam bola pár hodín, ale za tých pár hodín som stihla všetky 
knihy pekne usporiadať. Aj keď to bola mimoškolská aktivita, som rada, že som sa na nej 
zúčastnila.                                                                                   Emka Dawelbeitová, 7. S 
 
Ďakujeme všetkým, ktorí prispeli k úspešnému priebehu Knižnej burzy č. 2 v Slovenskom 
národnom múzeu / rodičom, ktorí darovali knihy pre dobrú vec a rodičom a deťom, ktorí 
nedeľu strávili v múzeu pri stole s bellamosáckymi knihami / Droppovcom, Lechanovcom, 
Dawelbeitovcom a Herbrychovcom. Vďaka vám všetkým sme na obnovu záhrady prispeli 
sumou 67€. Dovidenia na jar! 
P.S.: Chystá sa burza pre vás nepotrebných vianočných darčekov... 

pani učiteľka Zuzka Herbrychová 
 

Stretnutie s J. Žiakom, pracovníkom Správy Národného parku 
Veľká Fatra 

 
Druháčikovia sa spolu s pani učiteľkou Majkou Mažáriovou stretli s pánom ochranárom 
– pracovníkom Správy Národného parku Veľká Fatra. Ten im porozprával mnoho 
zaujímavostí o prírode, o chránených vtákoch a mnohých iných zaujímavých veciach. 
Druháčikom sa na besede veľmi páčilo. 
 
Pred Vianocami prišiel ujo záchranár. Doniesol plamienku driemavú. Veľmi sa nám 
páčila. Mala jemné perie. Naučil nás druhy sov a niečo o prírode. Veľmi nás to zaujalo.  

Dominik C., Maxim L., Lukáš K., Radek B. 
 
Prišiel k nám ochranár. Priniesol k nám sovu a dal nám ju pohladkať. Rozprával 
o zvieratkách a o sovách. Tá sova bola veľmi krásna. Ochranár nám dal časopisy.   

Letinka V. 
 
Pred Vianocami prišiel ujo ochranár Veľkej Fatry. Priniesol plamienku driemavú, 
ukazoval nám druhy sov. Mala strašne hebké perie. Ukazoval nám aj medvede. Videli 
sme, ako sova lietala a vôbec sme sa nebáli. 

Miška L., Štěpán H., Šimi M. 
 
Na besede s ochranárom sa mi veľmi páčilo. Na besede sa mi páčilo, ako letela sova. 
Chceli sme sa chytiť sovy, bolo to super. Na tabuli nám pustil medvede a sovy a iné 
zvieratá. Veľmi sa mi páčila sova. Sedeli sme vpredu, lietala sem a tam. Bolo to dobré 
a smiešne. Nakoniec nám dal knihy.                                                 Lukáš K. a Riško T.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Autorka fotografie: Mgr. Anna Thomková 
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Bol čas Vianoc, aká je Vaša obľúbená vianočná rozprávka? 
Predvianočná nočná mora. (The Nightmare Before Christmas, 1993) 
 
 
 

Dali by ste nám nejaké tipy na to, čo pozerať na Vianoce? 
Osobne si myslím, že počas Vianoc je lepšie telku vypnúť. 
 
 

Kto je Váš obľúbený herec/herečka? 
Veľmi veľa...  napr. Paul Dano / Amy Adams 
 
 

Zúčastňujete sa filmových festivalov?Ak áno, ktorý je Váš najobľúbenejší? 
Niekoľkých. Naj pre mňa sú určite Karlove Vary, Berlinale a Cinematik v Piešťanoch. 
 
 

My chodíme relaxovať do kina, ako relaxujete Vy? 
Tiež v kine. ☺ 
 
 

Akú krajinu by ste chceli navštíviť? 
Mám rád ďaleké krajiny. Rád by som sa znova vrátil do Japonska. 
 
 

Koľko času trávite robením recenzií na Kinema.sk? 
Starám sa už skôr o editovanie a adminovanie portálu. Je to moja denná práca. 
 
 

Aký máte vzťah k mestu Martin? 
Veľmi kladný. Mám tu veľa priateľov a som častým návštevníkom už niekoľko rokov. 
Prednášal som už snáď vo všetkých priestoroch, kde sa v Martine dalo.  
 
 

Stretli ste sa už s nejakým známym hercom? 
S veľa hercami. Pracujem aj v Rádiu Slovensko, kde mám vlastnú reláciu o filmoch a do 
nej si každý týždeň pozývam osobnosti kultúry, čiže aj hercov. 

 
 

Aký je Váš životný sen? 
Veľa cestovať a vidieť ešte čo najviac kvalitných filmových príbehov. 
 
 

Vieme, že filmy milujete, ale aký máte vzťah k divadlu? 
Veľmi kladný ☺. Do divadla chodievam pravidelne a dá sa povedať, že som aj divadelný 
fanúšik. V Bratislave je to najmä SND. 
 
 

Aký máte názor na slovenské seriály a slovenskú kinematografiu? 
Slovenské seriály nedokážem sledovať, bohužiaľ. Ročne sa u nás nakrúti už pomerne 
veľa filmov a obdivujem najmä domácu dokumentárnu tvorbu.  
 
 

Plánujete aj niečo nové, okrem Sveta médií?  
Máme veľa prednášok počas roka aj pre dospelých divákov, čiže vôbec sa nenudím. Len 
v roku 2016 som mal 130 prednášok vo viac ako 20 mestách.  
 
 

Hudba vo filme zohráva veľmi veľkú rolu a aký film Vás zaujal vďaka hudbe? 
Mám rád toto spojenie. Určite Vlasy (Hair) a teraz úplne aktuálne skvelý film La La Land. 
 

rozhovor pripravila redaktorka Emka Dawelbeitová, 7. S 

Výstava v Slovenskom národnom múzeu v Martine 
V rámci programu pre nezúčastnených žiakov na lyžiarskom výcviku sme sa spolu so 
žiakmi z 1. stupňa zúčastnili na troch prehliadkach v Slovenskom národnom múzeu v 
Martine. Prvá z nich bola zameraná na svadobné zvyky, oblečenie, oznámenia v minulosti a 
dnes. Dozvedel som sa napríklad, že cirkevné matriky zaznamenávali svadby od roku 1563. 
Druhá výstava – Desatoro o gajdách stručne mapovala históriu a stavbu tohto 
európskeho ľudového hudobného nástroja. Posledná výstava bolo súborom čiernobielych 
fotografií Igora Grossmanna. Výstavy sa mi páčili a určite si prídem pozrieť aj ďalšie. 

                                                                    Daniel Droppa, 7. S 
 
 

Autorky fotografií: Mgr. Alenka Grílusová, Rebeka Vyletelová, 4. S 



 
Rozhovor s Petrom KonečnýRozhovor s Petrom KonečnýRozhovor s Petrom KonečnýRozhovor s Petrom Konečnýmmmm 10101010    

 

11111111    Rozhovor s Petrom KonečnýmRozhovor s Petrom KonečnýmRozhovor s Petrom KonečnýmRozhovor s Petrom Konečným    
Mgr. Peter Konečný 

V roku 2000 stál pri zrode najznámejšieho slovenského filmového portálu Kinema.sk, 
ktorý je dnes najpopulárnejšou stránkou tohto zamerania na Slovensku. Dnes intenzívne 
publikuje v desiatkach printových a elektronických médiách. Zároveň uvádza reláciu 
Screener na portáli Sme, kde predstavuje rôzne zaujímavosti a novinky zo sveta filmu. 
Každoročne pripravuje pre žiakov základných a stredných škôl výbornú audiovizuálnu 
prednášku Svet médií, na ktorej sme sa už druhýkrát zúčastnili i my – bellamosáci. Reakcie 
detí ste si mohli prečítať v predchádzajúcom čísle časopisu Zvonček, rozhovor s Petrom 
Konečným vám prinášame práve teraz.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Foto: archív Petra Konečného 
 
Čo ste vyštudovali? 
VŠMU – Filmovú a televíznu fakultu, katedru filmovej vedy. 
 
Odkiaľ prišiel nápad robiť recenzie na filmy? 
Ešte pred vysokou školou som veľmi veľa chodil do kina a bavilo ma o filmoch písať a 
stať sa tak trocha ich súčasťou. Pre mňa film nekončil záverečnými titulkami, chcel som o 
ňom ešte premýšľať a o svoje názory sa podeliť s niekým iným... 
 
Ako Vás napadla myšlienka urobiť Svet médií? 
Išlo o spoločný nápad s Danielom Ontkom, ktorý vedie Divadelné centrum v Martine. 
Chodieval na moje prednášky pre dospelých a napadlo mu, že by bolo skvelé pripraviť 
filmové prednášky aj pre študentov stredných a základných škôl. Tak sme sa dali dokopy. 

 

   

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Baví Vás robiť Svet médií? 
Stále áno ☺. Celkovo Svet médií videlo už viac ako 25 tisíc študentov a to je 
mimoriadne číslo. 
 
Aký je Váš obľubený film? 
Tých je veľmi veľa. Ak by som napísal jeden, urazím stovky ďalších. Keď som však 
bol ešte na základnej škole, fascinovali ma príbehy Jamesa Bonda a Indiana Jonesa.  
 
Máte radšej fiktívne príbehy alebo skutočné príbehy vo filmoch? 
Skôr tie fiktívne. Pri filmoch nakrútených podľa skutočných udalostí ide často o 
pozmenenie príbehu pre zábavu publika a to ma nezaujíma... 
 
Radšej čítate a alebo pozeráte filmy? 
Ťažko povedať, mojou prácou je pozeranie filmov a seriálov, čiže určite viac 
sledujem audiovizuálny obsah. Knihy sú však veľmi dôležité a snažím sa prečítať 
aspoň 25 kníh za rok. Filmov je určite cez 500. 
 
Aké sú Vaše hobby?  
Moja práca. ☺ Berie mi všetok čas... 
 
Vieme že teraz už hodnotíte už natočené filmy, ale do budúcnosti by ste 
nechceli natočiť, napísať alebo režírovať svoj vlastný film? Ak áno, aká by 
bola téma filmy? (napr.scifi alebo animovaný film) 
Vôbec nemám toto pnutie, že by som mal niečo nakrútiť. Som už tak prísny, že 
viem, že by som nedokázal nakrútiť film, ktorý by bol podľa mňa kvalitný. Ak by 
som však veľmi chcel, bola by to dráma. 
 
Kto je Váš obľúbený režisér? 
Je ich viac... určite Michael Haneke, Martin Scorsese, Cristian Mungiu, Asghar 
Farhadi, Denis Villeneuve a množstvo ďalších... 
 
Keby ste mali možnosť vyberať si ešte raz, vybrali by ste si tú istú profesiu? 
Asi nie... 
 
Čo Vás na tejto profesii baví? 
Nepoznám nič krajšie, ako pozerať filmy, vstupovať každý deň do filmových 
príbehov a potom o nich rozprávať a písať... 
 
Máte deti alebo manželku? 
Oženil som sa filmom. ☺ Mám dlhoročnú priateľku, ale vlastné dieťa nie. 
 
Keby ste si mali vybrať, išli by ste na premiéru filmu do zahraničia alebo 
radšej do kina na Slovensku? 
Záleží od filmu. Bol som na veľa premiérach v zahraničí a pokiaľ ide o svetovú 
premiéru, je to vždy zážitok. Prítomnosť tvorcov je pridaná hodnota. 
         
  


